

Title (en)
Underpants, especially trunks

Title (de)
Unterhose für Männer

Title (fr)
Culotte, notamment du type caleçon

Publication
EP 1118277 A1 20010725 (FR)

Application
EP 01400154 A 20010119

Priority

- FR 0000669 A 20000120
- US 90114001 A 20010710

Abstract (en)
The under shorts (1) have an opening front fly made from two panels (20, 21) of a supple material extending downwards from the waistband (3) and having their lower edges (22, 23) crossing at an angle below the level of the opening. The panels are connected to the front of the shorts by seams (9, 10) lying generally perpendicular to the waistband and on either side of the front opening. The main part of the shorts is made from two pieces of material (6, 7), one forming the front and the other the sides and back of the garment.

Abstract (fr)
Culotte, notamment du type caleçon. Selon l'invention, la culotte (1) comporte deux pièces d'étoffe souple (20, 21) rapportées à la partie avant de la culotte, lesdites pièces rapportées étant superposées l'une à l'autre et recouvrant une fente pouvant servir de braguette. Les bords (22, 23) desdites pièces rapportées (20, 21), opposés à la ceinture (3), sont inclinés par rapport à celle-ci en sens opposés et se croisent, en formant un angle rentrant (24), au voisinage de l'extrémité de ladite fente, opposée à ladite ceinture (3). <IMAGE>

IPC 1-7
A41B 9/02

IPC 8 full level
A41B 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A41B 9/02 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 3844282 A 19741029 - KING F
- [A] US 4377008 A 19830322 - JUNG JUNG D [US]
- [A] GB 529742 A 19401127 - SYDNEY WILLIAM NORMAN
- [A] US 2757379 A 19560807 - ALFRED STONE, et al

Cited by
US2017295850A1; US10362810B2; US9700079B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1118277 A1 20010725; FR 2803985 A1 20010727; US 6425140 B1 20020730

DOCDB simple family (application)
EP 01400154 A 20010119; FR 0000669 A 20000120; US 90114001 A 20010710